











HE NN

海茵建筑设计咨询(北京)有限公司 管理合伙人孙伟先生简介

孙佳

-德国德累斯顿理工大学,建筑学工程硕士

- -海茵建筑设计公司,建筑师,合伙人
- -海茵建筑设计咨询(北京)有限公司,管理合伙人

-负责工作:公司运营,竞赛及设计前期

德累斯顿理工大学建筑学专业

2005-2006,柏林 汉斯・科豪夫建筑师事务所 2006-2007,巴塞尔 赫尔佐格和德梅隆建筑师事务所 2008- 慕尼黑-柏林-北京,海茵建筑

部分项目经验:

柏林外交部住宅改造 (PHK),建筑师 迈阿密艺术博物馆 (HdM),建筑师 巴塞尔展览中心 (HdM),建筑师 赫尔佐格德梅隆私宅 (HdM),主创建筑师 德国比勒菲尔德大学 (H),主创建筑师 泰康人寿北京研发中心 (H),项目经理 中国人寿北京研发中心研发楼 (H),主创建筑师 南通城市展览馆 (H),项目经理 华为杭州研发中心 (H),项目经理

杭州黄龙国际中心(H), 主创建筑师, 项目经理 杭州海威二期项目(H), 主创建筑师, 项目经理 太原中铁三局超高层(H), 项目经理

海口400米双塔超高层(H),副总设计师 西湖大学,主创建筑师,项目经理

获得奖项:

- -2006年国际混凝土设计竞赛一等奖 德国国家奖
- -德意志学术交流基金2008年度奖
- -2010年乔治.海姆青年学者奖提名
- -2013 中国建筑学会规划金奖
- -2013 中国建筑学会规划环境金奖
- -2016 深圳市注册建筑师协会深圳建筑创作奖金奖
- -2016 深圳市勘察设计行业协会建筑工程设计一等奖

Wei SUN

Dipl.-Ing in Architektur. TU Dresden, Germany

Partner, Architect, HENN GmbH Parther, HENN China

In charge of: company operation, competition and early phase of design

Majored in Architecture at Technische Universität Dresden 2005-2006, Prof. Hans Kollhoff Architekten, Berlin 2006-2007, Herzog & de Meuron Architekten, Basel 2008- HENN, Munich – Berlin - Beijing

Projects (partial):

Berlin Residential an Auswärtige Amt(PHK), Architect

Miami Art Museum(HdM), Architect Messe Basel(HdM), Architect

Dreispitz Haus HdM(HdM), PA

FH Bielefeld(H), PA

Taikang Beijing RD Center(H), PM

China Life Beijing RD Center, RD Bldg (H), PA

Nantong Urban Planning Museum(H), PM

Huawei Hangzhou RD Center(H), PM

Hangzhou Canhigh Center(H), PA, PM Hangzhou Hiwell P2(H), PA, PM

Taiyuan China Railway Super High Rise(H), PM

Haikou Twin Tower 400m Super High Rise, Deputy Chief Architect

Westlake University, PA, PM

Awards:

- 2006 International Concrete Design Competition, 1st. Prize, National Award Germany
- DAAD 2008 Annual Prize
- Nomination Georg Helm Scholar Award 2010
- 2013 Gold Prize in Urban Planning, China Architecture Academy
- 2013 Gold Prize in Environment Design, China Architecture Academy
- 2016 Gold Prize in Architecture Design, Shenzhen Registered Architects Association

HENN, an International Architecture Office 海茵——家国际化的建筑事务所

- —— Interview with Mr. Sun Wei, an architect and partner of Henn GmbH and CEO of HENN Ltd.

□本刊记者 陈海燕

ENN (海茵建筑) 1979年创立于德国,总部设在慕尼黑,并在柏林和北京成立了分公司。公司创立以来已在德国、欧洲和其它国家实现近 300个大型项目。这些项目在内容上虽然各不相同,但其共同点是都具有高度的复杂性和技术难度。公司的前身海茵工程公司曾于1898年在中国青岛设立分公司,历经时代变迁,海茵公司回到欧洲后,终于在 2009年以建筑师的角色重返中国。

海茵是一家国际化的建筑师事务所,在工业、文化、办公、教学和科研领域的规划、建筑、室内设计以及城市设计方面拥有70年的专业经验。公司在贡特·海茵及其十六名合伙人的带领下,办公室拥有400余名员工,其中包括来自25个不同国家的建筑师、设计师、规划师和工程师,在这里,他们共享着三代人积累下来的丰富的知识宝库和建筑经验,以及一个由不同职业的合作伙伴和专家组成的遍布世界的人脉网络。

海茵建筑设计咨询(北京)有限公司成立于 2013 年,迄今为止有中外员工 50 余人,在中国各地成功主持设计了多个地标性建筑。例如:位于海南省海口市的 400 多米的超高层商业综合体海口塔,位于杭州市的黄龙国际中心,位于深圳市的金蝶软件总部大厦,位于杭州市的西湖大学,位于长春市的超高层商业综合体海融广场等,其中已建成的项目有位于杭州市的华为研发中心,位于北京市的中国人寿研发中心,泰康昌平生命科技园等。

海茵的业务集中在大型城市综合体的总体规划、超高层办公大 楼、研发及创新基地、教育院校、文化建筑,以及企业总部机构建 筑项目。特别是在总体规划、办公、酒店、科研院校及工业建筑方 面,连年世界排名位列前十名以内。公司处理的项目多为复杂的综 合设施,项目需要创新和动态的解决办法,为此公司多年来一直致 力于发展科学的设计管理方法。海茵去年业绩在全世界排名第四十 余位,在德国排名第二,工程项目管理业绩在全世界排名第七。 eadquartered in Munich, HENN was established in Germany in 1979. It has set up branches in Berlin and Beijing. Since establishment, it has accomplished nearly 300 large-scale projects in Germany and other countries, which feature high complexity and technical difficulty despite their diverse content. HENN Engineering Company, the predecessor of HENN, ever set up a branch in Qingdao, China, in 1898. In 2009, HENN returned to China as an architect.

HENN is an international architecture office with 70 years of expertise in the planning, architecture, interior design and urban design in the fields of industry, culture, teaching, science, as well—as urban design. Under the leadership of Gunter HENN and sixteen partners, its offices have more than 400 employees, including architects, designers, planner and engineers from 25 different countries. These talents of HENN share the rich knowledge and architecture experience accumulated by three generations and its worldwide network is supported by the partners and experts of various professions.

HENN Ltd., established in 2013, has over 50 Chinese and foreign employees. The company has designed multiple successful landmark buildings across China. Typical cases include Haikou Tower, a 400-meter super high-rise commercial complex in Haikou, Hainan Province; Huanglong International Center in Hangzhou; Kingdee Software Headquarters in Shenzhen; Westlake University in Hangzhou; Hairong Square, a super high-rise commercial complex in Changchun. And the completed projects include the Huawei Research and Development Center in Hangzhou, China Life Insurance Research and Development Center and Taikang Changping Life Science Park in Reijing

HENN focuses on the overall planning of large urban complexes, super high-rise office buildings, research and innovation bases, educational facilities, cultural buildings, and company headquarters buildings. Especially, it has ranked higher than the tenth in overall planning and design of office, hotel, scientific research institutes and industrial buildings among the global peers for multiple years. For most of the cases designed by HENN involve complex integrated facilities in demand of innovative and dynamic solutions. The company has been committed to developing scientific design management methods for many years. Last year, HENN ranked the 40th in the overall business in the world, the 2nd in Germany, and the 7th in the project management in the world.